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OSTRAVA Ostrava bude mít v městské části Vítkovice nové divadlo. Půjde o novou scénu úspěšného Divadla Mír, jehož majitelem je
herec Albert Čuba. 
Ostravští zastupitelé na svém jednání rozhodli o prodeji pozemku pro výstavbu divadla. Čubova společnost Elieva ho odkoupí za
více než 14 milionů korun bez DPH, což je cena určená znaleckým posudkem. 
"Město pod divadlem vybuduje veřejné podzemní parkoviště, kteéré bude v jeho vlastnictví," uvedl primátor Ostravy Jan Dohnal. 
Divadlo Mír působí v krajské metropoli od roku 2017. Budova nové scény má stát v jeho těsné blízkosti na náměstí Jiřího z Poděbrad.
Výstavba by mohla začít na podzim roku 2027. 
Opozice poukazovala na to, že město výstavbou podzemního parkoviště investorovi ušetří náklady při zakládání stavby, a půjde
tedy o jeho veřejnou podporu, zároveň požadovala, aby na podobu novéoho divadelního objektu byla vyhlášena architektonická
soutěž. 
"Myslím si, že můžeme být rádi, že tady máme v Ostravě soukromého investora, který nám chce postavit soukromé divadlo, zvláště
s ohledem na to, když víme, kolik nás provozně stojí naše městská divadla," oponoval Dohnal. 
Zástupci obvodu Vítkovice upozornili na to, že pokud vznikne nová divadelní budova, ubude parkovacích míst, která tam dnes jsou.
"Přišli s tím, že bychom mohli řešit náhradu za tato parkovací místa. Variant, jak to řešit, byla celá řada, a to od vytipování jiných
pozemků až po výstavbu parkovacího objektu. Nám se nejvíce líbila varianta parkovacího objektu pod divadlem," sdělil Dohnal. 
Parkování nebude sloužit pouze divadlu, ale také rezidentům či návštěvníkům. Albert Čuba pak na zastupitelstvu uvedl, že pokud by
měl divadlo postavit i s podzemním parkováním, byl by pro něj projekt neuskutečnitelný. Město podle Čuby ubude vlastníkem
podzemního parkování, a tudíž mu poplynou do 
rozpočtu i peníze z jeho provozu, 
má tak zaručenou návratnost investice. 
Poukázal i na to, že jako soukromý investor nevidí důvod k vyhlašování architektonické soutěže, protože v místě chce vybudovat
objekt 
podle svých představ. Zároveň 
však uvedl, že chce, aby v lokalitě 
vznikla i architektonicky zajímavá 
stavba, a chce tak projekt pravidelně konzultovat s městem. 
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